

PÖYTÄKIRJA

Aika: Keskiviikko 29.7.2026 klo 18.00
Paikka: Teams

Läsnä:

Hillevi Huttunen
Laura Nieminen
Linda Immonen
Heli Lehto
Jonna Salkinoja
Mette Samuli HUJO
Liina Hannula SRL
Soile Kosonen APU
Petri Tolmunen NSO (Liittyi kokoukseen klo 19.06)
Jutta Koivula

Poissa:

Maria Rikala
Kalle Nykänen
Aki Karhapää SRL:n hallitus

1. Kokouksen avaus

Puheenjohtaja Hillevi avasi kokouksen klo 18.01. Todettiin kokous päätösvaltaiseksi.

2. Esityslistan ja edellisen kokouksen pöytäkirjan hyväksyminen

Esityslistaan lisättiin kohdaksi 9. toimihenkilökoulutukset ja käytiin edellisen kokouksen pöytäkirja läpi. Liiton strategiaa ei käsitellä tässä kokouksessa.

3. PM-kilpailut 2028

PM-kilpailut suunnitteilla Suomeen vuodelle 2028. Keskusteltiin yleisesti asiasta mm. että mitä tulisi ottaa huomioon järjestelyissä ja millä kilpailupaikalla olisi riittävät resurssit ja valmiudet toimia tapahtuman järjestäjänä. Keskusteluja ja suunnittelua jatketaan kilpailupaikkojen kanssa.

4. Sääntömuutosehdotukset

Heli käy läpi liitteen 2: *Säännöt poniratsastajien kenttäratsastuskilpailuihin* ja tekee siihen tarvittavat korjausehdotukset.

Käytiin läpi ja päivitettiin sääntömuutosehdotuksia seuraaviin kohtiin Hillevin tekemien taulukoiden ja ehdotusten pohjalta. (Mukana pöytäkirjan liitteenä)

- Liite X Kenttäratsastuskilpailujen toimihenkilövaatimukset: Liite X korvaisi liitteen 6. Keskusteltiin liitteen sisällöstä. Hillevi tekee tarvittavat muutosehdotukset taulukkoon.

- Liite 438.1.2 Sallitut lisävarusteet: Tekstiä muokataan seuraavalla tavalla: Häntäremmi sallitaan seuratasolla kaikissa osakokeissa poneilla.

- Liite 428.4 Urheilijan ikä: Tekstimuoto korvataan taulukkomuodolla selkeyttämään sisältöä.

Keskusteltiin taitoarvosteluluokkien kvaalisäännöistä ja todettiin, että niiden osalta keskustelua jatketaan.

Lisäksi keskusteltiin joukkueSM-kilpailujen säännöistä. Todettiin, että nykyisiin sääntöihin olisi hyvä löytää toimivampi ratkaisu. Linda valmistelee asiasta ehdotuksen komitealle.

Esille nousi myös seuraavat asiat, joista on tullut kysymyksiä mm. kilpailijoilta:

- Sääntötentti pakolliseksi aluelupaa hakeville.

- Kuinka pitkälle saa edetä lähtökarsinasta kohti estettä ennen suorituksen alkamista? Tästä on erilaisia käytäntöjä. Olisiko hyvä laatia yhtenäinen ohjeistus?

- Olisiko tarve laatia dopingkarsinasta ohjeistus kilpailunjärjestäjille?

Keskusteltiin turvallisuusasioista ja laaditaan mm. ohjeistus ampulanssi -ja lääkintähenkilöstölle. Hillevi tiedusteleo olisiko joku TA tai TPJ halukas tekemään kirjallisen ohjeistuksen komitealle, jota komitea voisi jakaa eteenpäin kilpailunjärjestäjille ja toimihenkilöille.

5. 1 *-asiat

Työryhmän seuraava kokous keskiviikkona 5.8, jolloin työryhmän tavoite on tehdä päätös siitä, että esittääkö työryhmä komitealle 1*- luokan lisäämistä sääntöihin.

Aki viimeistelee 1*-profiilin luonnoksen ja tekniset vaatimukset listauksen, jotka lähetetään mahdollisimman pian sähköpostitse MS ja TA:ille.

Asiaa on käyty läpi erittäin kattavasti ja Heli on koonnut yhteenvedon selvityksen sisällöstä työryhmälle päätöksenteon tueksi.

6. Kipan palautekysely

Käytiin läpi Kipan palautekyselyn luonnosta, jonka Hillevi oli laatinut. Kyselyä varten pyydettiin kysymyksiä somen kautta, muttei yhtään ehdotusta tullut. Kysely on tarkoitus ottaa käyttöön ensi vuonna, ja se suunnataan lisenssitoimihenkilöille sekä urheilijoiden edustajille. Kokouksessa keskusteltiin kyselyn sisällöstä. Hillevi jatkaa kyselyluonnoksen työstämistä käydyn keskustelun pohjalta. Kysymyksiä tulee olemaan mm. aiheista; turvallisuus, hevosen hyvinvointi, toimihenkilöiden huomiointi ja kilpailun/osakokeiden järjestelyt.

7. Ajankohtaiset turvallisuusasiat

Keskusteltiin viimeaikaisista tapahtumista ulkomaisissa kilpailuissa ja turvallisuusasioista. NSO Petri Tolmunen on antanut haastatteluita ko. aiheesta.

8. Kenttakahvila

Seuraava kenttakahvila teamsissa 12.8.2026. Kutsu Kipassa ja komitean sosiaalisessa mediassa.

Aiheita mm: sääntömuutosehdotukset sekä ajankohtaisten kuulumisten vaihtoa.

9. Toimihenkilökoulutukset

Keskusteltiin toimihenkilökoulutusten järjestämisestä. Koulutukset pyrittäisiin järjestämään paikkakunnilla, joilla ratoja kehitetään, esimerkiksi SM-kilpailuradan rakentamisen yhteydessä.

Pohdittiin koulutusten ajankohtaa ja todettiin, että kevät/kesä olisi sydäntalvea parempi vaihtoehto, sillä lisenssien päivittäminen olisi hyvä saada kilpailuiden tai niiden valmisteluiden yhteyteen. Koulutuksista saadaan näin paljon enemmän irti.

Keskusteltiin myös mahdollisuudesta kutsua ensi vuoden SM-kilpailuihin ulkomaalainen tekninen asiantuntija (TA), joka voisi samalla toimia kouluttajana. Mette selvittää ja kontakti mahdollisia ulkomaisia TA-henkilöitä.

Hillevi lähettää sähköpostin kotimaisille MS-, TA- ja TPJ-toimihenkilöille kartoittaakseen, onko heillä toiveita ulkomaisesta kouluttajasta ja mahdollisesti yhteyksiä heihin.

Lisäksi keskusteltiin mahdollisuudesta järjestää joitain toimihenkilökoulutuksia mahdollisesti seminaarin yhteydessä joulukuussa. FEI:n sääntökokous on kuitenkin vasta joulukuun alussa ja jotta meidän toimihenkilöitä voi kouluttaa, on säännöt oltava vahvistettu hallituksen toimesta. Totesimme, ettei näin ollen loppuvuoden koulutukset onnistune.

Heli totesi, että kenttälajistewardeilla olisi myös kiinnostusta kouluttautumiseen.

11. Muut asiat

Ei muita asioita.

10. Kokouksen päättäminen ja seuraava kokous

Seuraava teamskokous keskiviikkona 9.9.2026 klo 18.00, jota ennen tarvittaessa sähköpostikokous koskien 1*-asioita.

Puheenjohtaja Hillevi päätti kokouksen klo 19.53.